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Komen, 24.2.2OL7

3t. zlzott

Zapisnik 15. redne seje odbora VS Komen,
ki je potekala

v ietrtek, t6.2.2OL7 ob 18.30 uri v prostoru VS Komen.

Prisotni: Mara GluSid, Stojan Saksida, Matej Bobid, Mojca Senegadnik
Opraviiena: Kristina Boiid

Dnevni red:

1. Ugotovitev sklepinosti in sprejem predlaganega dnevnega reda
2. Selitev dokumentacije in opreme VS Komen v pisarno, predlogiza uradno otvoritev
3. Organizacija prireditev za va5Eane (Otro5ko pustovanje, predlogi za nekatere druge dogodke)
4. Priprave na ZborvaSianov
5. Razno

Ad 1. Ugotovljena je bila sklepdnost, dnevni red je bil soglasno sprejet.

Ad2. VaSkiprostorje pripravljen na uporabo, dlani Zdrutenja borcevzavrednote NOB Komen, kiso
kot prvi izrazili Zeljo po souporabi prostora za svoja sredanja in sestanke, so za prostor poleg prostovoljnega
dela (beljenje) prispevali nekaj pohiStva (pisalno mizo, omaro za svoje dokumente, 12 stolov). Predsednik
ZBVNOB Komen bo pripravil popis.njihovega inventarja, VS Komen pa dokument o dogovoru o souporabi
prostora, ki bo, skupaj s hiSnim redom veljal za vse zainteresirane uporabnike.
Naslednjizainteresirani, kiso izrazili ieljo po souporabi prostora je interesna skupina "Komenska mladina" in
DIS 1941-45 k.o. Komen.
Vsi so pozvani, da na odbor VS Komen naslovijo pisno vlogo za souporabo prostora z navedenim namenom
uporabe.
Odbor VS Komen bo vodil evidenco oz. urnik uporabe prostora, v soglasju z lastnikom objekta KD Komen,
Komen L18, Obdino Komen, ki bo pogodbenim uporabnikom izdala kljude prostora in bo aiurno obveSdena o
prireditvah v prostoru.
Odbor VS Komen bo v prostor namestil svojo pisarni5ko oz. tehnidno opremo, ki bo po predhodnem dogovoru
fahko na voljo souporabnikom zaizvajanje dejavnosti v vaSkem interesu. Potrebno bo nabaviti 5e dodatni
ojadevalec brezZiinega omreija in nekaj drobnega pisarniSkega materiala, za nabavo bo poskrbela predsednica
odbora. Prav tako bo potrebno namestiti nova vrata na prehodu iz prostora na hodnik, saj so trenutna
dotrajana in jih ni mogode zakleniti, kar pa je potrebno za zaidito imetja vseh uporabnikov.

Vaiki prostor mora ostati dimbolj odprt in vednamenski, zato souporabnikom (razen izjemoma, po predhodnem
dogovoru) v samem prostoru ne bo dovoljeno nameSdati svojega dodatnega pohiStva ali opreme.

Na hodniku KD Komen bo po dogovoru z Obdino Komen moina uporaba omar za shranjevanje inventarja
souporabnikov vaikega prostora.

Sklep: Predsednica VS Komen pripravidokumente zaizdajo dovoljenja oz. o dogovoru za souporabo
prostora in komenska druStva oz. interesne skupine po e-po5ti obvesti o moZnosti souporabe vaSkega prostora.
Odbor obf ikuje veljavni hi5ni red za uporabo prostora in sploSne pogoje za uporabo/izposojo opreme.



Ad 3. V prihodnjih dneh bo VS Komen v sodelovanju z Obdino Komen organizirala predpustni obisk
kurentov s Ptuja na "placu" v Komnu, na pustno nedeljo pa tradicionalno OtroSko pustovanje v dvorani KD
Komen. Otro5ko pustovanje bo potekalo v sodelovanju s Plesnim druStvom "Be Funky" ter animatorji iz skupine
"FulDoro", ki bodo poskrbeli za zabavo otrok in izpeljavo ustvarjalnih delavnic. StroSki za pustovanje se
pokrijejo iz naslova glavarine VS Komen. VaSdani VS Komen oziroma vsa gospodinjstva na podrodju po5te 6223
Komen bodo o prireditvah obve5dena preko letakov, stro5ek poStnine pa pokrit iz naslova glavarine VS Komen
20L7 ter preko druZbenih omreiij.

S strani vaidanke smo prejeli pobudo po organizaciji izobraievalnega vedera za vaSdane na temo zlorabe
prepovedanih drog, kjer bi bivSi uporabnik prepovedanih drog in sedanji sodelavec komune "Dolina", g. Brane
Milid predstavil svoje izku5nje. Ker je problematika zlorabe prepovedanih drug na na5em podrodju velika, se je
odbor VS Komen soglasno strinjal, da organizira dogajanje na temo osveSdanja. Termin izobraievalnega vedera
z g. Milidem bo znan naknadno, vsi vaSdani bodo obveSteni z letaki za vsa gospodinjstva in po druibenih
omre2j ih.

Ad 4. Konec marca planiramo organizacijo Zbora obdanov VS Komen. Va5danom je potrebno
predstaviti realizacijo plana dela za leto 201.6, plan dela za leto 2017 in tekodo problematiko. Za vaSdane je 5e
posebej pomembno, da imajo preko odbora VS moinost izraZanja svojega mnenja glede nadrtovanih
infrastrukturnih del v Komnu. Glede na pobudo samega Zupana, da pridakuje predloge za vsebino "glavnega
tnga" ob predstavitvi projekta "Mali trg" in glede na razlidne odzive javnosti, je 5e posebej pomembno, da bo
prisotno dim ved vaSdanov, ki bodo imeli moinost podati svoje predloge in poglede na problematiko.

Sklep: Odbor VS Komen dolodi datum in pripravi letake z vabilom naZbor obtanov VS Komen za vsa

flo,l$g{injstva 
v VS Komen - stro5ek poStnine bo pokrit iz naslova glavarine VS Komen 2017.
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";,1 r,:1 Ad 5. dlan odbora VS Komen Matej Bobid opozori na dejstvo, da je z Obdine Komen prejelopomin

z.gpqfli,nepladanih poloinic za najem enega od prostorov v KD Komen, kjer je bil pogodbeni najemnik do konca
maja 20L6. Dejstvo je, da je Bobid od novembra 2015 kot ilan odbora VS Komen svoj najemni5ki prostor
odstopil za skladiSdenje tehnidne in odrske opreme v lasti VS Komen - Obdine Komen, dokler VS ne pridobi
svojega prostorei. Na to dejstvo je bila Obdina Komen opozorjena v dopisu - pro5nji za dodeliteviproStora za
delovanje z dne 20. L1..2O!5. Svoje osnovne dejavnosti, zaradi katere je imel prostor sploh v najemu 2d':reidir '
pominjkd'nja prostora za vadbo, ni opravljal. Kot najemnik je pogodbo z Obdino Komen prekinil 'kon€c maja
2016, s soglasjem pristojne osebe za razpolaganje s prostori v KD Komen, ge. Mulid pa je kljude od piostor#'in
lhblnost,koriSdenja prostora za hrambo ozvodenja in druge tehnidne opreme v lasti VS Komen - ObdinerKonien,
tlbbilarv uporabo predsednica VS Komen.
Odbor VS Komen se strinja, da se Mateju Bobidu poravna opomin za zapadlo pladilo (ali se na Obdino naslovi
prgirnje Za odpis dolga), saj je bil njegov prostor ved kot pol leta dejansko uporabljan za potrebe VS Komen in
iie ii njegove lastne potrebe.
Na Obdino Komen naj predsednica odbora naslovi dopis, v katerem bodo pristojni naproSeni, da Obdina Komen
Mateju Bobidu dolg odpiSe oziroma da se dolg poravna iz naslova glavarine VS Komen, sajje bil prostor
dejansko iaseden zaqadi potreb VS Komen.

' e lanica odbora Mara Gluiii opozori prisotne, da bi bilo na pristojne na Obdini Komen potrebno. nasloviti
proinjo, da se na vratih sanitarij v KD Komen namesti zapirala oz. kljudavnice. Prisotni se s predlogom strinjajo,
predsednica bo na pristojne naslovila pro5njo po razreSitvi te zadeve.

sala Mojca Senegadnik, predsednica VS Komen_ffiSeja se je zakljudila ob 20.00


